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Obec Bořetice

Bořetice č.p. 39, 691 08 Bořetice
tel.č.: 519 430 103 | e-mail: obec@boretice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 5 Zastupitelstva obce Bořetice
konané dne 22. 2. 2023 v zasedací místnosti od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18.00 - 20.20 hod.
Přítomno: Jiří Michna, Lenka Bukovská, Milan Herůfek, Miroslav Náležinský, Marek

Polák, Lenka Kuchyňková, Jaroslav Bureš, Petr Zemánek, Jan Hempl, Lubomír
Fibich, Marek Herůfek, Radim Šebesta, Jaromír Grůza

Omluveni: František Petrásek, Stanislav Novák
Neomluveni:
Předsedající: Jiří Michna
Zapisovatel*: Jana Hluchá
Ověřovatelé zápisu: Lenka Bukovská, Marek Polák

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení jednání, kontrola prezence, schválení programu jednání

Místostarosta Obce Bořetice pan Jiří  Michna přivítal  všechny přítomné na V.  řádném veřejném zasedání
zastupitelstva Obce Bořetice a konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu s § 91,
odst. 1 zákona 128/2000 Sb. ze dne 12. dubna 2000 o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů
(dále jen "zákon o obcích").

Dle prezenční listiny je přítomno 12  zastupitelů z 15, zastupitelstvo Obce Bořetice tedy je v souladu s § 92,
odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné. Omluvil z jednání pana starostu, který čerpá dovolenou.

Jako zapisovatelku určil předsedající pan Jiří Michna paní Janu Hluchou.

Dále  přítomné  seznámil  s  programem  zastupitelstva  a  dotázal  se,  zda  někdo  navrhuje  doplnění  bodu
do programu jednání. 

Předsedající navrhnul doplnit do programu body:

17.1 Projednání a schválení poskytnutí finanční dotace Zdravotnímu klaunovi, o.p.s., Praha

17.2 Projednání a schválení poskytnutí finanční dotace TJ Sokol Bořetice, oddílu kopané

Místostarosta obce Bořetice pan Jiří Michna dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo program jednání tak, jak byl přednesen, včetně doplnění bodů 

17.1 Projednání a schválení poskytnutí finanční dotace Zdravotnímu klaunovi, o.p.s., Praha

17.2 Projednání a schválení poskytnutí finanční dotace TJ Sokol Bořetice, oddílu kopané

 

Program:
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1. Zahájení jednání, kontrola prezence, schválení programu jednání
2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
3. Zprávy z jednání Rady obce Bořetice od posledního zasedání a informace rady
4. Kontrola plnění usnesení z posledního veřejného zasedání ZO
5. Zprávy z jednání výborů a komisí
6. Interpelace, náměty a žádosti členů Zastupitelstva obce Bořetice
7. Projednání a schválení prodejů pozemků nebo částí pozemků:
7.1. Projednání a schválení prodeje části pozemku p.č. st. 876/2, p.č. st. 876/3, p.č. st. 1236, p.č. st.
1237, p.č. st. 1235, a p.č. 2584/99, vše k.ú. Bořetice u Hustopečí
7.2. Projednání a schválení prodeje pozemku p. č. 133/65, k. ú. Bořetice u Hustopečí
8. Projednání a schválení Obecně závazných vyhlášek obce Bořetice
8.1.  Projednání  a  schválení  obecně závazné vyhlášky obce Bořetice o  stanovení  obecního systému
odpadového hospodářství
8.2. Projednání a schválení obecně závazné vyhlášky obce Bořetice o místním poplatku z pobytu
9. Projednání a schválení Jednacího řádu Zastupitelstva obce Bořetice
10. Projednání a schválení dodavatele stavby "Bořetice - Díly ve žlebech, prodloužení vodovodu
11. Informace k průběhu soudního sporu se společností Roman Arbeiter, stavební huť s.r.o., Tasovice
12. Projednání pořízení venkovní stojanové digitální úřední desky
13. Projednání a vzetí na vědomí rozpočtového opatření 9/2022
14. Projednání a schválení rozpočtového opatření 1/2023
15. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce (dle § 72, odst. 2
zákona o obcích)
16. Projednání inventarizace za rok 2022
17. Další návrhy přednesené před nebo v průběhu jednání (§ 94 zákona č. 128/2000 Sb., v pozdějším
znění)
17.1. Projednání a schválení poskytnutí finanční dotace Zdravotnímu klaunovi, o.p.s., Praha
17.2. Projednání a schválení poskytnutí finanční dotace TJ Sokol Bořetice, oddílu kopané
18. Rozprava a různé
19. Závěr jednání

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  schvaluje  program  jednání  V.  veřejného  zasedání  zastupitelstva  obce
Bořetice tak, jak byl předložen, viz příloha, včetně doplnění bodů: 

17.1 Projednání a schválení poskytnutí finanční dotace Zdravotnímu klaunovi, o.p.s., Praha

17.2 Projednání a schválení poskytnutí finanční dotace TJ Sokol Bořetice, oddílu kopané

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/5Z/2023 bylo schváleno.

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
blok 2-1

Volba návrhové komise: Marek Herůfek, Petr Zemánek

Místostarosta obce Bořetice pan Jiří Michna dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice zvolilo členy návrhové komise pana Marka Herůfka a pana Petra Zemánka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice volí členy návrhové komise pana Marka Herůfka a pana Petra Zemánka.
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Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/5Z/2023 bylo schváleno.

blok 2-2

Ověřovatelé zápisu: Lenka Bukovská, Marek Polák

Místostarosta Obce Bořetice pan Jiří Michna dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice zvolilo ověřovateli zápisu paní Lenku Bukovskou a pana Marka Poláka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice volí ověřovateli zápisu paní Lenku Bukovskou a pana Marka Poláka.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/5Z/2023 bylo schváleno.

3. Zprávy z jednání Rady obce Bořetice od posledního zasedání a informace rady

Přednesla členka rady Obce Bořetice paní Lenka Bukovská, viz písemná příloha. Všechny zápisy a usnesení
z rady obce jsou zastupitelům k dispozici na www.uzob.cz.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  bere  na  vědomí  zprávy  z  jednání  Rady  obce  Bořetice  od  posledního
veřejného zasedání Zastupitelstva obce Bořetice.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/5Z/2023 bylo schváleno.

4. Kontrola plnění usnesení z posledního veřejného zasedání ZO

Přednesl pan Marek Polák, předseda kontrolního výboru, viz písemná příloha.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice bere na vědomí zprávu o kontrole plnění usnesení z posledního veřejného
zasedání zastupitelstva obce, viz písemná příloha.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/5Z/2023 bylo schváleno.

5. Zprávy z jednání výborů a komisí

Žádné nebyly předneseny.

6. Interpelace, náměty a žádosti členů Zastupitelstva obce Bořetice

Témata:  jednání  s  JS  Bohemia  Resorts,  dopravní  značení,  připomínky  k  židlím  v  sále  KD,  optická  síť,
poděkování firmě LOMAX.
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Diskuze:
Radim Šebesta Chtěl bych poprosit o informaci, jak dopadlo jednání s JS Bohemia Resorts ohledně

výstavby penzionu.
Jiří Michna Proběhlo  několik  osobních  za  přítomnosti  všech  účastníků,  pan  Jelínek  přišel

s návrhem kompromisní varianty, že nebude provozovat krátkodobé, ale dlouhodobé
ubytování, nebude stavět sklep a bazén a ostatní účastníci nebudou podávat námitky.
Bylo dohodnuto, že před dokončením stavby podá pan Jelínek žádost o změnu stavby
před dokončením. V současné době je vydán souhlas se stavbou, které je výstavbu
penzionu. Všechny společné závěry by měly být zakotveny v písemné dohodě. S prvním
návrhem písemné dohody přišel pan Jelínek, s tímto návrhem obec nesouhlasila a
nechala  vypracovat  AK  Nejezchleb  náš  návrh  dohody,  který  jsme  zaslali  všem
účastníkům s žádostí o připomínky, rada obce tento návrh bude projednávat v pondělí.

Milan Herůfek Bylo dosaženo toho, že zde nebude určeno pro dlouhodobé ubytování.
Lenka Kuchyňková Chtěla bych se informovat ohledně dopravního značení v obci, zda už proběhla nějaké

jednání a s jakým výsledkem.
Jiří Michna K tomuto nemám bohužel bližší informace, je to v procesu, má na starost pan starosta.
Jan Hempl Já bych měl připomínku co se týká vybavení sálu konkrétně židlí. Bylo by je potřeba

snížit, nejdou zasunout pod stůl.
Marek Polák Chtěl bych se zeptat, jak to vypadá s budování optické sítě v obci, kterou má provádět

pan Menšík.
Jiří Michna Zatím nemáme bližší informace - neznáme datum zahájení prací.
Jaromír Grůza Já bych chtěl informovat o tom, že jsem byl poděkovat firmě Lomax, za slevu, kterou

nám poskytla na dodané předokenní žaluzie , zaplatili téměř nákladovou cenu.

7. Projednání a schválení prodejů pozemků nebo částí pozemků:

7.1. Projednání a schválení prodeje části pozemku p.č. st. 876/2, p.č. st. 876/3, p.č. st. 1236, p.č. st.
1237, p.č. st. 1235, a p.č. 2584/99, vše k.ú. Bořetice u Hustopečí

Přednesl místostarosta Obce Bořetice pan Jiří Michna, viz písemná příloha. Projednání prodeje pozemků p.
č. st. 876/2, o výměře 22 m2, druh pozemku: zastavěná plocha, p. č. st. 876/3, o výměře 2 m2, druh pozemku:
zastavěná plocha, části pozemku p. č. 2584/1, a to nově vzniklý pozemek 2584/99, o výměře 53 m2, druh
pozemku: ostatní plocha, a nově vzniklý pozemek p. č. st. 1236, o výměře 7 m2, druh pozemku: zastavěná
plocha, dále části pozemku p. č. 133/13, a to nově vzniklý pozemek p. č. st. 1237, o výměře 85 m2,  vše v k. ú.
Bořetice u Hustopečí,  dle geometrického plánu č.  1300-108/2020,  který vypracoval  Ing.  Daniel  Svoboda.
Geometrickým plánem nově vzniklý pozemek p. č. st. 1235 o výměře 58 m2 je nyní součástí pozemku 2/2, který
je dle katastru nemovitostí  ve vlastnictví  žadatele,  proto nebyl  předmětem projednání zveřejnění záměru
prodeje pozemků a není předmětem prodeje. Všechny pozemky se nachází v ulici "U nádraží".

Zveřejnění záměru prodeje části pozemků vyvěšeno od 2. 1. do 25. 2. 2023.

Žadatel: ***. Udělil plnou moc k zastupování panu Petru Zemánkovi - viz písemná příloha.

Vzhledem k tomu, že zastupitelstvo u těchto pozemků schválilo v roce 2020 prodej *** (byť u uzavření kupní
smlouvy  nedošlo),  je  nutné  ještě  před  schválením  provést  revokaci  tehdejšího  usnesení  zastupitelstva
o schválení prodeje pozemků *** z 28. 5. 2020.

V 18.25 hodin přichází pan Miroslav Náležinský.

Místostarosta Obce Bořetice pan Jiří Michna dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice revokovalo usnesení zastupitelstva obce Bořetice č. 8b) ze dne 28. 5. 2020 a schválilo prodej pozemků
p. č. st. 876/2, o výměře 22 m2, druh pozemku: zastavěná plocha, p. č. st. 876/3, o výměře 2 m2, druh pozemku:
zastavěná plocha, části pozemku p. č. 2584/1, a to nově vzniklý pozemek 2584/99, o výměře 53 m2, druh
pozemku: ostatní plocha, a nově vzniklý pozemek p. č. st. 1236, o výměře  7 m2, druh pozemku: zastavěná
plocha, dále část pozemku p. č. 133/13, a to nově vzniklý pozemek p. č. st. 1237, o výměře 85 m2,  vše v k. ú.
Bořetice u Hustopečí,  dle geometrického plánu č.  1300-108/2020,  který vypracoval  Ing.  Daniel  Svoboda,



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 5 / 14

za  cenu 200,--  +  DPH Kč/m2  kupujícímu ***,  za  podmínky,  že  kupující  uhradí  veškeré  náklady  spojené
s prodejem pozemku (geometrický plán, souhlas s dělením pozemku, sepsání kupní smlouvy, poplatek za
ověření podpisu a poplatek za návrh na vklad). 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice revokuje usnesení zastupitelstva obce Bořetice č. 8 b) ze dne 28. 5. 2020
v následujícím znění:

"Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje  prodej části pozemku p. č. 133/13, a to nově vzniklé pozemky
pozemek p. č. 133/194, o výměře cca 8 m2, druh pozemku: ostatní plocha, k. ú. Bořetice u Hustopečí,
za cenu 242,--Kč/m2, a pozemek p. č. 133/195, o výměře cca 9 m2, druh pozemku: ostatní plocha, k. ú.
Bořetice u Hustopečí, za cenu 242,--Kč/m2 dále části pozemku p. č. 2584/1, a to nově vzniklý pozemek p.
č. 2584/99, o výměře 55 m2, druh pozemku: ostatní plocha, za cenu 242,--Kč/m2 a nově vzniklý pozemek
p.č. st. 1236, o výměře 7 m2, druh pozemku: zastavěná plocha, za cenu 242,--Kč/m2 a dále pozemku p. č. st.
876/2 ,  o výměře 22 m2,  druh pozemku: zastavěná plocha, za cenu 242,--Kč/m2  a dále část pozemku
p.č. 876/2, a to nově vzniklý pozemek p. č. st. 1237, o výměře 82 m2, druh pozemku: zastavěná plocha,
za cenu 242,--Kč/m2,vše v k. ú. Bořetice u Hustopečí, dle návrhu geometrického plánu č. 1300-108/2020,
který zpracoval Ing. Svoboda, *** za podmínky, že kupující uhradí veškeré náklady spojené s převodem
pozemku (poplatek za vytvoření geometrického plánu, poplatek za vydání souhlasu s dělením pozemku,
poplatek za sepsání kupní smlouvy, poplatek za ověření podpisů, poplatek za návrh na vklad) a daň
z nabytí, vznikne-li obci daňová povinnost." a nahrazuje jej novým usnesením, které zní:

Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje prodej pozemků p. č. st. 876/2, o výměře 22 m2, druh pozemku:
zastavěná plocha, p. č. st. 876/3, o výměře 2 m2,  druh pozemku: zastavěná plocha, části pozemku p.
č. 2584/1, a to nově vzniklý pozemek 2584/99 o výměře 53 m2, druh pozemku: ostatní plocha, a nově
vzniklý pozemek p. č. st. 1236, o výměře  7 m2, druh pozemku: zastavěná plocha, dále část pozemku p.
č. 133/13, a to nově vzniklý pozemek p. č. st. 1237, o výměře 85 m2,  vše v k. ú. Bořetice u Hustopečí, dle
geometrického plánu č. 1300-108/2020, který vypracoval Ing. Daniel Svoboda, za cenu 200,--  Kč/m2 +
DPH  kupujícímu  ***,  za  podmínky,  že  kupující  uhradí  veškeré  náklady  spojené  s  prodejem
pozemku (geometrický plán, souhlas s dělením pozemku, sepsání kupní smlouvy, poplatek za ověření
podpisu a poplatek za návrh na vklad). 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/5Z/2023 bylo schváleno.

7.2. Projednání a schválení prodeje pozemku p. č. 133/65, k. ú. Bořetice u Hustopečí

Přednesl místostarosta Obce Bořetice pan Jiří Michna, viz písemná příloha. Projednání prodeje pozemku p.
č. 133/65, o výměře 250 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí.

Zveřejnění záměru prodeje části pozemků vyvěšeno od 15.9. do 6.10.2022.

Žadatel: ***

Místostarosta obce Bořetice pan Jiří Michna dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo prodej pozemku p. č. 133/65, o výměře 250 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice
u Hustopečí,  za cenu 70,--  Kč/m2  kupující  ***,  za podmínky,  že kupující  uhradí  veškeré náklady spojené
s prodejem pozemku (sepsání kupní smlouvy, poplatek za ověření podpisu a poplatek za návrh na vklad). 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje prodej pozemku p. č. 133/65, o výměře 250 m2, druh pozemku:
zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí, za cenu 70,-- Kč/m2 kupující ***, za podmínky, že kupující uhradí
veškeré náklady spojené s prodejem pozemku (sepsání kupní smlouvy, poplatek za ověření podpisu a
poplatek za návrh na vklad). 
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/5Z/2023 bylo schváleno.

8. Projednání a schválení Obecně závazných vyhlášek obce Bořetice

8.1. Projednání a schválení obecně závazné vyhlášky obce Bořetice o stanovení obecního systému
odpadového hospodářství

Přednesl místostarosta Obce Bořetice pan Jiří Michna, viz písemná příloha. Projednání a schválení obecně
závazné  vyhlášky  obce  Bořetice  o  stanovení  obecního  systému odpadového  hospodářství.  Zkonzultováno
s MVČR, připomínky zapracovány.

 

Místostarosta obce Bořetice pan Jiří Michna dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice  schválilo  Obecně  závaznou  vyhlášku  obce  Bořetice  o  stanovení  obecního  systému
odpadového hospodářství tak, jak byla předložena včetně zapracování oprav do čl. 3 bodu 1 a doplnění do čl. 9
bodu  3.  Tato  vyhláška  nabývá  účinnosti  dnem  zveřejnění  ve  Sbírce  právních  předpisů  územních
samosprávných celků a některých správních úřadů.

Diskuze:
Radim Šebesta Když jsem si návrh vyhlášky pročítal tak v čl. 3 bodě 1 je uvedeno, že je pravidelně

sváženo sklo, jedlé oleje a tuky a textil. Tyto druhy odpadu se přece ale nesváží, ty
se u nás ukládají na sběrném dvoře.

Jiří Michna Děkuji za připomínku, provede se oprava.
Radim Šebesta Ještě bych měl připomínku k čl. 9 Nakládání se stavebním a demoličním odpadem. Zde

je v bodě 3 uvedeno, že fyzické osoby mohou předávat stavební a demoliční odpad
na  určených  místech  na  určených  místech  při  jednotlivých  předáním
o maximální hmotnosti 10 kg suti. To se mě zdá málo, to je tak půl kbelíku. To není ani
obouchaná omítka u jedné zdi.

Jan Hempl Je to v souladu s provozním řáde sběrného dvoru? A kdo a jak bude kontrolovat
ukládané množství suti?

Petr Zemánek Do čl. 9 bych doplnil, že vyšší množství ukládané stavební suti bude zpoplatněno dle
ceníku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Bořetice o stanovení obecního
systému odpadového hospodářství, viz písemná příloha, s opravou v čl. 3, odst. 1 - vyškrtnutí slov "sklo,
kovy, jedlé oleje, tuky, textil", neboť tyto nejsou sváženy, dále přečíslování čl. 11 na čl. 10 a čl. 12 na čl. 11
z důvodu formální chyby v posloupnosti číslování, a dále s doplněním do čl. 9, odst. 3 "Vyšší množství
ukládané stavební suti  bude zpoplatněno dle platného ceníku sběrného dvora". Tato vyhláška nabývá
účinnosti  dnem zveřejnění  ve  Sbírce  právních  předpisů  územních  samosprávných  celků  a  některých
správních úřadů.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/5Z/2023 bylo schváleno.

8.2. Projednání a schválení obecně závazné vyhlášky obce Bořetice o místním poplatku z pobytu

Přednesl místostarosta Obce Bořetice pan Jiří Michna ,viz písemná příloha. Projednání a schválení obecně
závazné vyhlášky obce Bořetice o místním poplatku z pobytu. Zkonzultováno s MVČR, návrh není v rozporu
se zákonem.
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Změny oproti aktuálně platné vyhlášce:

- navýšení sazby poplatku za každý započatý den pobytu, s výjimkou dne jeho počátku, z 15 Kč na 25 Kč,

- zvýšení frekvence odvádění poplatků z 1x ročně (do dubna následujícího roku) na 2x ročně (za 1. pololetí
do 31. 7., za 2. pololetí do 31. 1. následujícího roku)
 

 

Hlasování o protinávrhu:

Místostarosta obce Bořetice pan  Jiří Michna dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo Obecně závaznou vyhlášku obce Bořetice o místním poplatku z pobytu, viz písemná příloha,
s tím, že poplatek bude stanoven na 20,-- Kč a s doplněním textu do čl. 11 Zrušovací ustanovení: "Zrušuje
se obecně závazná vyhláška obce č. 3/2014, kterou se vydává Jednací řád zastupitelstva obce Bořetice, ze dne
16.12.2014". Tato vyhláška nabývá účinnosti dne 1. 7. 2023.

 

 

Diskuze:
Jiří Michna Změny se týkají poplatku, zvýšení z 15 na 25,-- Kč, a frekvence z jednou ročně na 2 x

ročně, za první pololetí k 31.7. a za druhé pololetí k 31.1. Na Vrbici a v Němčičkách je
poplatek 25 Kč, v Kobylí 20 Kč.

Miroslav Náležinský Na Vrbici mají vyšší výtěžnost těchto poplatků a přitom mají méně míst k ubytování. Je
to určitě k zamyšlení. Měla by se provést kontrola, kdo a jak platí.

Jan Hempl Kolikrát bylo kontrolováno vybírání? Myslím si, že možná tak 3 roky zpětně. Sám jsem
jako ubytovatel jednou jednou schválně nezaplatil a čekal jsem, zda mě někdo vyzve,
nestalo se nic. Následně jsem zaplatil, ale je potřeba důsledně začít kontrolovat, kdo a
kolik platí, resp. kdo má platit.

Miroslav Náležinský Pokud někdo nezaplatí včas, nechal bych zaplatit i s úrokama.
Jan Hempl Zajímalo by mě, jak se peníze použijí, co se za to pro ubytovávané poskytuje. Koše pod

kravíma  se  nevyvážejí.  Když  poplatek  zvedneme  a  nebudeme kontrolovat  úhrady
od jednotlivých plátců, nemá zvýšení cenu.

Jiří Michna Beru na vědomí a souhlasím, ale mělo by to být řešeno komplexně, protože ta výše,
resp.  ten  samotný  výběr  je  v  posledních  letech  velmi  špatný.  Místní
i obec musí mnohdy ledacos strpět. Jsem pro navýšení poplatku (můžeme vybírat až
50  Kč),  jsem  i  pro  důslednější  kontrolu  a  jsem  ale  i  pro  lepší  informovanost
o poplatcích. Letos má být do 30. 4. zaplacený poplatek za ubytování za rok 2022.
Po uplynutí  této doby uvidíme, zda se výběr poplatku zlepší.  Pokud ne,  jsem pro
kontroly. Dle zákona kontrolu může provést obecní úřad jako správce poplatku, tzn.
zaměstnanci obce, ale může mít i tzv. přizvané osoby, což by v naše případě mohli být
členové kontrolního nebo finančního výboru.

Miroslav Náležinský Kdo je přihlášený platí. A kdo není přihlášen neplatí. Obec by měla vyzvat subjekty,
o kterých víme, že ubytovávají a nejsou přihlášené k poplatku a poplatek neplatí, aby
tak učinily.

Jan Hempl Dávám protinávrh stáhnout z programu z dnešního jednání a jednat až po skončení
výběru za loňský rok, to jest po 30. 4. 2023.

Lubomír Fibich A ti co jsou na Bookingu a neplatí,  ty bude kontrolovat kdo? Budeme kontrolovat
jenom ty, co platí, a těch co neplatí se to nedotkne?

Jaromír Grůza Navrhoval bych dát letos poslední šance k přihlášení a zaplacení poplatku. Pokud tak
neučiní tak postoupit kontrole např. finančnímu úřadu atd.

Milan Herůfek Navrhuji kompromisní variantu 20 Kč.
Jiří Michna Následujícím bodem bude nový jednací řád zastupitelstva obce, který není obecně

závaznou  vyhláškou,  na  rozdíl  od  dosavadního  jednacího  řádu.  Pokud  chceme
dosavadní zrušit, je potřeba to udělat opět v rámci vyhlášky, takže navrhuji připojit
do  zrušovacího  ustanovení  této  vyhlášky  ještě  zrušující  ustanovení  pro  dosavadní
jednací řád zastupitelstva.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje  Obecně závaznou vyhlášku obce Bořetice o místním poplatku
z pobytu, viz písemná příloha, s následujícími změnami:  výše poplatku bude stanovena na 20,-- Kč a do čl.
11 bude doplněno Zrušovací ustanovení: "Zrušuje se obecně závazná vyhláška obce č. 3/2014, kterou
se vydává Jednací řád zastupitelstva obce Bořetice, ze dne 16.12.2014". Tato vyhláška nabývá účinnosti
dne 1. 7. 2023. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. 8/5Z/2023 bylo schváleno.

9. Projednání a schválení Jednacího řádu Zastupitelstva obce Bořetice

Přednesl místostarosta Obce Bořetice pan Jiří Michna, viz písemná příloha. Projednání a schválení Jednacího
řádu Zastupitelstva obce Bořetice.

Důvodem aktualizace je mj. to, že předchozí jednací řád nebyl v souladu se zákonem, dochází k zapracování
aplikace UZOB.

Zkonzultováno s MVČR, vypracováno dle vzoru MVČR, zapracovány připomínky MVČR.

V 19.00 odchází pan Miroslav Náležinský.

 

 

Diskuze:
Jan Hempl Prosím o dodržování včasného vkládání materiálů.
Jiří Michna Podklady se snažíme vkládat s dostatečným předstihem, ne vždy to ale jde.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje Jednací řád Zastupitelstva Obce Bořetice, viz písemná příloha.
Jednací řád nabývá účinnosti dnem schválení.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/5Z/2023 bylo schváleno.

10. Projednání a schválení dodavatele stavby "Bořetice - Díly ve žlebech, prodloužení vodovodu

Přednesl místostarosta Obce Bořetice pan Jiří Michna, viz písemná příloha. Osloveny 4 firmy.

Spolia s. r. o. - nechtěla se účastnit

Stavoč, spol. s r. o. - nabídková cena 465.772,07 Kč bez DPH

VHS Břeclav s. r. o. - nabídková cena 654.051,80 Kč bez DPH

Štambacher s. r. o. - nabídková cena 515.785 Kč bez DPH

Rada obce doporučuje zastupitelstvu schválit jako dodavatele stavby firmu Stavoč z důvodu nejnižší nabídkové
ceny bez DPH.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje jako dodavatele stavby "Bořetice - Díly ve žlebech, prodloužení
vodovodu" firmu Stavoč, spol.  s r.  o.  za cenu 465.772,07 Kč bez DPH dle zaslané cenové nabídky a
naceněného rozpočtu akce. Dále Zastupitelstvo obce Bořetice pověřuje Radu obce Bořetice schválením
znění smlouvy o dílo a starostu podpisem této smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/5Z/2023 bylo schváleno.

11. Informace k průběhu soudního sporu se společností Roman Arbeiter, stavební huť s.r.o.,
Tasovice

Přednesl místostarosta Obce Bořetice pan Jiří Michna, viz písemná příloha.

Na základě dovolání obce, které nemělo odkladný účinek ohledně zaplacení částky vč. úroků a nákladů řízení,
vydal Nejvyšší soud ČR rozsudek, podle nějž se rozsudky Krajského soudu v Brně a Okresního soudu v Břeclavi
ruší a věc se vrací k dalšímu řízení k Okresnímu soudu v Břeclavi.

Dle našeho názoru tak odpadl důvod poskytnutého plnění společnosti Roman Arbeiter, stavební huť, s. r. o.
ve výši 760.700,15 Kč dle těchto zrušených rozsudků. Nadto Nejvyšší správní soud ve svém rozhodnutí vyslovil
závazný  právní  názor,  podle  nějž  je  nárok  společnosti  Roman Arbeiter,  stavební  huť,  s.  r.  o.  významně
zpochybněn, protože předpoklad eventuální předsmluvní odpovědnosti žalobce z titulu neuzavřené smlouvy
o dílo je dle NS vázán na její schválení v zastupitelstvu obce, ke kterému nedošlo.

Vyzvali jsme proto prostřednictvím našeho právního zástupce společnost Roman Arbeiter, stavební huť, s. r. o.,
předžalobní výzvou k vrácení celé částky na účet obce.

Právní zástupce firmy Arbeiter nám odpověděl, že jeho klient nesouhlasí s tím, že odpadl právní důvod plnění,
dle jeho názoru jsou důvody rozhodnutí Nejvyššího soudu pouze postaveny pouze na procesních neúplnostech
a považuje požadavek na vrácení částky cca 760 tis. Kč v této fázi řízení za neoprávněný.

Náš  právní  zástupce  proto  podal  k  Okresnímu  soudu  ve  Znojmě  Návrh  na  vydání  platebního  rozkazu
o zaplacení částky 760 tis. Kč, protože firma Arbeiter prostředky dobrovolně vrátit odmítla.

Diskuze:
Jiří Michna Prvoinstanční  soud  v  Břeclavi  jsme  vyhráli,  odvolací  soud  v  Brně  jsme  prohráli,

následně prvoinstanční soud v Břeclavi musel převzít právní názor odvolacího soudu,
takže jsme prohráli soud v Břeclavi a následně opět i odvolací soud v Brně, podali jsme
dovolání k nejvyššímu soudu, které ale nemělo odkladný účinek platby náhrady škody
a příslušenství, následně dovolací soud rozsudky předchozích soudů zrušil a vrátil věc
zpět  k  projednání  prvoinstančnímu  soudu,  aby  se  lépe  vypořádal  s  tím,  zda  p.
Arbeiter  měl  oprávněné  očekávání,  že  s  ním  bude  smlouva  uzavřena,  přitom  je
důležité, zda smlouvu o dílo schválilo zastupitelstvo, k čemuž nedošlo. Jelikož došlo
ke zrušení  rozsudků předchozích soudů,  žádali  jsme firmu p.  Arbeitera,  aby nám
vyplacenou  částku  vrátila,  což  odmítnuli,  takže  jsme  je  o  vrácení  částky  museli
zažalovat opět u okresního soudu.

Petr Zemánek Všechny doposud vydané rozsudky jsou zrušeny a jednání se tedy vrací se na začátek.
Dovolací soud nenařídí vrácení finanční částky - proto firma Arbeiter odmítá vrácení
částky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice bere na vědomí informace k průběhu soudního sporu se společností Roman
Arbeiter, stavební huť s.r.o., Tasovice.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/5Z/2023 bylo schváleno.
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12. Projednání pořízení venkovní stojanové digitální úřední desky
blok 12-1

Přednesl místostarosta obce pan Jiří Michna, viz písemná příloha. Z důvodu nedostačující kapacity úředních
desek předkládáme zastupitelstvu k projednání  možnost  nákupu elektronické venkovní  úřední  desky.  Byl
proveden průzkum trhu, osloveno 5 společností, nabídky zaslaly 4 z nich. Parametrické srovnání stejně jako
předložené nabídky jsou přiloženy jako příloha. Kromě nákupu je u některých společností i možnost pronájmu
s následným odkupem.

Rada obce k nákupu digitální úřední desky nezaujala žádné stanovisko.

V 19:16 hodin přichází Miroslav Náležinský.

Místostarosta obce Bořetice dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce Bořetice schválilo
pořízení digitální úřední desky od společnosti DigiDay v ceně 177 500,-- Kč bez DPH a pověřuje starostu obce
vyřízením.

 

Diskuze:
Jiří Michna Deska  se  dá  využít  i  jako  zdroj  informací  pro  občany,  turisty,  panel  pro

reklamu místních podnikatelů, je tam možné dávat různé informace.
Lenka Kuchyňková Jak to bude s údržba a aktualizací?
Jiří Michna Bývá uzavřena servisní smlouva - 1x - 2 x ročně servis, čištění. Aktualizace softwaru je

průběžná.
Petr Zemánek Co když není deska v on line režimu, jak bude dodržena lhůta?
Jiří Michna Deska je schopna fungovat v režimu offline, jak je to s lhůtami pro vyvěšení v případě,

že by deska nefungovala vůbec, nevím. Deska je ale zabezpečena proti vandalismu,
takže  riziko  úplné  nefunkčnosti  je  tímto  omezeno.  Ještě  se  nabízí  i  různé
typy materiálu nerez nebo nalakovaný povrch, je otázka, co je lepší.

Jaromír Grůza Ještě by podle mého názoru bylo dobré se zeptat v okolních obcích jestli mají digitální
úřední desku, od jaké firmy a jak jsou s tím spokojení.

Petr Zemánek Podle mě je to určitě posun vpřed. Dá se využít i jako informační kiosek, obec to
posune dopřed. Libí se mi nabídka od firmy DigiDay.

Jiří Michna Desku mají např. v Kobylí. Pokud bychom chtěli předvedení od dodavatelů asi by to
nebyl  problém.  Mohlo  by  se  to  pojmout  jako  pracovní  zastupitelstvo  a  nechat  si
předvést.

Jiří Michna Deska se dá se nastavit dle požadavků objednatele. Některé firmy mi nabídky i osobně
odprezentovaly, je to nastaveno tak, aby bylo uživatelsky přívětivé, na 3-4 kliky by
se člověk měl dostat tam, kam potřebuje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje  pořízení digitální úřední desky od společnosti DigiDay v ceně
177 500,-- Kč bez DPH a pověřuje starostu obce vyřízením.

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 3 / Zdrželo se: 4

Návrh usnesení nebyl přijat.

blok 12-2

Vzhledem k neschválení usnesení o pořízení digitální úřední desky a po proběhlé diskuzi bylo navrženo, aby
tento bod byl  projednán na příštím jednání  zastupitelstva obce.  Mezitím by bylo dobré zjistit  reference,
uživatelské zkušenosti reálných uživatelů. Tímto byl pověřen zastupitel pan Marek Herůfek.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice souhlasí s přesunutím bodu "Projednání pořízení venkovní stojanové digitální
úřední desky" na příští jednání zastupitelstva obce s tím, že pověřuje člena zastupitelstva pana Marka
Herůfka, aby do té doby zjistil reference a uživatelské zkušenosti reálných uživatelů.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/5Z/2023 bylo schváleno.

13. Projednání a vzetí na vědomí rozpočtového opatření 9/2022

Přednesl  místostarosta  Obce  Bořetice  pan  Jiří  Michna.  Rozpočtové  opatření  č.  9/2022  schválila  dne
30. 12. 2022 rada obce Bořetice usnesením č. 1/7R/2022. Rada obce Bořetice k tomu byla v plném rozsahu
pověřena  zastupitelstvem  obce  Bořetice  na  posledním  zastupitelstvu  obce  v  roce  2022  usnesením
č.  16/4Z/2022  s  tím,  že  schválené  rozpočtové  opatření  č.  9/2022  bude  předloženo  na  dalším  zasedání
Zastupitelstva obce Bořetice k informaci. RO č. 9 spočívá v celkovém zvýšení na straně příjmů i výdajů o částku
2.351.900 Kč, viz písemná příloha.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice bere na vědomí schválené rozpočtové opatření č. 9 spočívající v celkovém
zvýšení na straně příjmů i výdajů o částku 2.351.900 Kč, viz písemná příloha.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/5Z/2023 bylo schváleno.

14. Projednání a schválení rozpočtového opatření 1/2023

Přednesl místostarosta Obce Bořetice pan Jiří Michna a účetní obce paní Lucie Dufková. Rozpočtové opatření
č. 1/2023, celkové zvýšení na straně příjmů i výdajů o částku 218 700,00 Kč, viz písemná příloha.

Diskuze:
Lucie Dufková 1342 nárůst o 220 000,-- Kč, něco šlo do rezervy. V rezervě 19 000 000,-- Kč, na účtu

900 000,-- Kč.  Z rezervy se přesune na TJ Sokol 100 000,-- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  schvaluje  rozpočtové  opatření  obce  Bořetice  č.  1/2023  tak,  jak  bylo
předloženo, viz písemná příloha, celkové zvýšení na straně příjmů i výdajů o částku 218 700,00 Kč. Dále
bude z rezervy, paragraf 6409, převedeno 100.000,-- Kč na paragraf 3419 -  dotace pro TJ Sokol Bořetice,
oddíl kopané.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/5Z/2023 bylo schváleno.

15. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce (dle § 72, odst.
2 zákona o obcích)

Přednesl  místostarosta  Obce  Bořetice  pan  Jiří  Michna.  Nařízením  vlády  ze  dne  30.  11.  2022  dochází
od  1.  1.  2023  automaticky  k  navýšení  odměn  neuvolněných  funkcionářů  (starosta),  stejně  tak
se zvyšuje max. možná odměna neuvolněných funkcionářů. O skutečné odměně neuvolněných zastupitelů a
funkcionářů  rozhoduje  zastupitelstvo  obce.  Obsahem  bodu  je  tedy  projednání  příp.  úpravy  odměn
neuvolněných funkcionářů, které jsou nyní většinově nastaveny ve výši 50 % z max. možné odměny dané
předchozím vládním nařízením tak, aby byly většinově nastaveny opět na 50 % max. možné odměny dle
aktuálního vládního nařízení, popř. je možné je upravit na jinou výši, popř. lze ponechat ve stejné výši jako
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Místostarosta obce Bořetice pan Jiří Michna dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice  schválilo  výši  měsíční  odměny  neuvolněným  členům  zastupitelstva  obce  Bořetice  a  dalším
funkcionářům na základě nařízení vlády č. 415/2022 ze dne 30. 11. 2022 v následující výši:

- místostarosta obce Bořetice: celková měsíční odměna ve výši 16 250,- Kč (ponechání dosavadní výše),

- člen rady obce Bořetice: celková měsíční odměna ve výši 5000,- Kč,

- předseda výboru/komise obce Bořetice: celková měsíční odměna ve výši 1.800,- Kč (ponechání dosavadní
výše),

- zastupitel obce Bořetice: celková měsíční odměna ve výši 900,- Kč (ponechání dosavadní výše),

- člen výboru/komise: celková měsíční odměna ve výši 500,- Kč (ponechání dosavadní výše)

s tím, že při souběhu více funkcí bude vyplácena odměna pouze za jednu funkci, a to odměna vyšší. Odměna
bude vyplácena ode dne 1. 3. 2023. V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena zastupitelstva
obce bude odměna vyplácena ode dne složení slibu, v případě budoucích změn v ostatních případech ode dne
zvolení do příslušné funkce.

Diskuze:
Jiří Michna Poslední mírné navýšení bylo na ustavujícím zastupitelstvu, odměnu místostarosty a

ostatních bych nyní nenavyšoval, jen si myslím, že radní by si mírné zvýšení vzhledem
k časovému vytížení zasloužili. Nechám na vašem zvážení.

Lenka Kuchyňková Navrhuji tedy zvýšit odměnu členům rady na 5000,-- Kč za měsíc a zbytek odměn
ponechat ve stávající výši.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje  výši měsíční odměny neuvolněným členům zastupitelstva obce
Bořetice a dalším funkcionářům na základě nařízení vlády č. 415/2022 ze dne 30. 11. 2022 v následující
výši:

- místostarosta obce Bořetice: celková měsíční odměna ve výši 16 250,- Kč (ponechání dosavadní výše),

- člen rady obce Bořetice: celková měsíční odměna ve výši 5000,- Kč,

- předseda výboru/komise obce Bořetice: celková měsíční odměna ve výši 1.800,- Kč (ponechání dosavadní
výše),

- zastupitel obce Bořetice: celková měsíční odměna ve výši 900,- Kč (ponechání dosavadní výše),

- člen výboru/komise: celková měsíční odměna ve výši 500,- Kč (ponechání dosavadní výše)

s tím, že při souběhu více funkcí bude vyplácena odměna pouze za jednu funkci, a to odměna vyšší.
Odměna bude vyplácena ode dne 1. 3. 2023. V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena
zastupitelstva obce bude odměna vyplácena ode dne složení slibu, v případě budoucích změn v ostatních
případech ode dne zvolení do příslušné funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. 15/5Z/2023 bylo schváleno.

16. Projednání inventarizace za rok 2022

Přednesl pan místostarosta Jiří Michna a paní Jana Hluchá.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice bere na vědomí zprávu o inventarizaci za rok 2022. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/5Z/2023 bylo schváleno.

17. Další návrhy přednesené před nebo v průběhu jednání (§ 94 zákona č. 128/2000 Sb., v pozdějším
znění)

17.1. Projednání a schválení poskytnutí finanční dotace Zdravotnímu klaunovi, o.p.s., Praha

Přednesl místostarosta pan Jiří Michna - viz písemná příloha.

Místostarosta obce Bořetice pan Jiří Michna dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo poskytnutí dotace ve výši 5.000,- Kč Zdravotnímu klaunovi, o.p.s., Praha.

Rada obce k tomuto bodu nezaujala žádné stanovisko.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje poskytnutí dotace ve výši 5.000,- Kč Zdravotnímu klaunovi, o.p.s.,
Praha, a pověřuje starostu vyřízením.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 6 / Zdrželo se: 1

Návrh usnesení nebyl přijat.

17.2. Projednání a schválení poskytnutí finanční dotace TJ Sokol Bořetice, oddílu kopané

Přednesl místostarosta pan Jiří Michna - viz písemná příloha.

Místostarosta obce Bořetice pan Jiří Michna dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo TJ Sokol Bořetice, oddílu kopané, navýšení dotace poskytnuté pro rok 2023 ve výši 250.000,-
 Kč  o 100.000,- Kč, celková výše dotace pro TJ Sokol Bořetice je pro rok 2023 ve výši 350.000,- Kč. Navýšení
dotace je podmíněno řádnou údržbou a zavlažováním vedlejšího, tzn. tréninkového, hřiště tak, aby jej mohla
využívat veřejnost k volnočasovým aktivitám.

Diskuze:
Jiří Michna TJ Sokol na jednání rady informoval, že má problém s personálním zajištěním údržby

areálu (+ navýšení energií, navíc údržba tréninkového hřiště), od obce chtěli buď, aby
se o provoz areálu starala, nebo aby obec navýšila finanční prostředky.

Martin Grégr Člověk, který byl osloven, řekl, že ne. Chtěli jsme, aby to udržoval zaměstnanec obce
v dopoledních hodinách, mimo tréninky, po práci už jsou všechny hřiště obsazené.
Pokud dostaneme dotaci,  budeme se tedy snažit  získat  někoho,  kdo bude údržbu
provádět.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje TJ Sokol Bořetice, oddílu kopané, navýšení již poskytnuté dotace
pro rok 2023 ve výši 250.000,- Kč  o 100.000,- Kč, tj. celková výše dotace pro TJ Sokol Bořetice je pro rok
2023 ve výši 350.000,- Kč. Dodatečné navýšení dotace je podmíněno řádnou údržbou a zavlažováním
vedlejšího,  tzv.  tréninkového  hřiště  tak,  aby  jej  mohla  využívat  veřejnost  k  volnočasovým aktivitám.
Na dotaci 100.000,- Kč bude sepsána nová smlouva a výše uvedené podmínky do ní budou zaneseny.
Zastupitelstvo pověřuje starostu obce vyřízením.
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17/5Z/2023 bylo schváleno.

18. Rozprava a různé

Sestavení pracovních skupin zastupitelstva, výběr vodného v lokalitě Kraví hora, stavební místa Příhon.

Diskuze:
Jiří MIchna Oslovil přítomné s myšlenkou sestavení pracovních skupin zastupitelstva v souladu

s jednacím řádem - jedna skupina by se zabývala systémem spravedlivějších plateb
za odpady, o čemž už víc jak rok diskutujeme, a s tím souvisejícího ceníku služeb
na  sběrném  dvoře.  Další  skupina  by  se  zabýval  možnou  kontrolou  poplatků
za ubytování - přizvané osoby to by mohl být finanční nebo kontrolní výbor. Prosím
pouvažujte, kdo a v jaké skupině byste se zapojil. Chtěl bych toto dát jako bod na příští
jednání zastupitelstva.

Jan Hempl Chtěl  jsem  se  zeptat,  jak  je  to  s  výběrem  poplatků  na  vodu  ve  sklepech  pod
Kravíma horama?

Jiří Michna Na tuto otázku by ti nejlépe odpověděla účetní.
Jan Hempl S výběrem poplatků je to stejné, jako s tím ubytováním, dokud se nebude kontrolovat,

tak se nebude vybírat. Já klidně budu součástí pracovní skupiny, která bude vodu pod
kravíma kontrolovat a kdo nebude platit, toho odpojme.

Jiří Michna Ještě jsem chtěl informovat, že obec obdržela 17 žádostí o stavební místa v lokalitě
"Příhon". Rada se tím teprve bude zabývat.

19. Závěr jednání

Pan místostarosta Jiří Michna poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání ve 20:20 hodin.

Ověřovatelé: Lenka Bukovská   ............................................................
 

Marek Polák   ............................................................
 
Místostarosta Jiří Michna   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 24. 2. 2023


